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Poznań, dnia 17 października 2017 roku 
 
 
 

ZAPYTANIA 
 

w sprawach dotyczących Osiedla Starołęka-Minikowo-Marlewo 
 
 
 

1. Na terenie Osiedla Starołęka-Minikowo-Marlewo działały trzy Stowarzyszenia 
ds. budowy kanalizacji sanitarnej: Starołęka, Minikowo i Marlewo, które 
wybudowały większą część sieci kanalizacyjnej na ww. osiedlu. Obecnie nie 
mają one racji bytu, ponieważ kanalizację sanitarną na terenie Osiedla buduje 
Aquanet korzystając z dofinansowania Unii Europejskiej. Czy Miasto Poznań 
sprawujące nadzór nad tymi stowarzyszeniami może spowodować ich 
rozwiązanie a pozostałe środki na ich kontach przeznaczyć na inne inwestycje 
na terenie Osiedla Starołęka-Minikowo-Marlewo zgodnie z wolą większości 
mieszkańców? 
 

2. Mieszkańcy Marlewa i Osiedla Pawła Strzeleckiego postulują 
o zabezpieczenie w budżecie Miasta Poznania na 2018 rok środków na 
budowę odcinka drogi pieszo-rowerowej wzdłuż ul. Głuszyna od 
ul. Klimontowskiej do ul. Ożarowskiej zgodnie z koncepcją opracowaną za 
środki Rady Osiedla Starołęka-Minikowo-Marlewo. Czy Prezydent pozytywnie 
rozpatrzy powyższy postulat? 
 

3. W związku z planowanym remontem kapitalnym ulicy Czernichowskiej 
i zabezpieczonymi środkami na ten cel w budżecie Miasta Poznania radni 
osiedlowi zadają pytanie, czy ZDM odnalazł dokumentację ww. ulicy? Brak 
dokumentacji uniemożliwia rozpoczęcie inwestycji. 
 

4. Czy został wybrany wykonawca na budowę schodów z ul. Śliskiej do Osiedla 
Enklawa i kiedy ruszy ich budowa? Przypominam, że sprawa budowy ww. 
schodów ciągnie się od poprzedniej kadencji i bardzo irytuje mieszkańców. 
 

5. Z kładki na moście Dębińskim korzysta dużo osób. Kiedy rozpocznie się 
obiecana przez prezydenta Macieja Wudarskiego budowa oświetlenia dojść 
do ww. kładki i samej kładki? 
 



6. W sobotę, 14 października między godz. 16.00 a 20.00 firma Algrud Piotr 
Aluchna wycięła przy pasie drogowym ulicy Książęcej  przed budynkiem 
Budom-Marketu 200-letnie, zdrowe, drzewo co bardzo zbulwersowało 
okolicznych mieszkańców. Czy Urząd Miasta Poznania wydał zezwolenie na 
wycinkę a ZDM na zajęcie pasa drogowego, ponieważ przez 4 godziny 
chodnik naprzeciw Budom-Markety był wyłączony z ruchu? 

 
Uprzejmie proszę o odpowiedź w formie pisemnej. 

 
 

Z poważaniem 

       
Zbyszko Górny 


